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Protokół Nr XV/2025 
z XV Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego, 

która odbyła się w dniu 30 maja 2025 r. 

Obrady odbywały się w Starostwie Powiatowym w Łodzi. 
Sesja rozpoczęła się o godzinie 15:00 i trwała do godziny 15:25. 
Skład Rady Powiatu – 19 Radnych.  
Obecnych – 19 Radnych.  
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Pkt 1. porządku obrad – Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego Pan Sławomir Sokołowski otworzył  
obrady XV Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. Przewodniczący Rady stwierdził, że w Sesji 
udział bierze 19 Radnych i obrady są prawomocne. 
Pan Przewodniczący powitał osoby uczestniczące w Sesji.  

Pkt 2. porządku obrad – Przedstawienie porządku obrad XV Sesji Rady Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego oraz przyjęcie propozycji jego zmian. 

Nie zgłoszono propozycji zmian porządku obrad. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XV Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego  
oraz przyjęcie propozycji jego zmian. 

3. Zgłoszenie uwag do protokołu z XIV Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami.  

5. Przedstawienie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej powiatu 
łódzkiego wschodniego z siedzibą w Koluszkach o stanie bezpieczeństwa Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2024 rok (referuje Pan Krzysztof 
Supera – Komendant Powiatowy PSP). 

6. Przedstawienie informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii w Łodzi o stanie bezpieczeństwa 
weterynaryjnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego za rok 2024 (referuje Pani Alicja Gumińska 
– Powiatowy Lekarz Weterynarii w Łodzi). 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Urzędowi 
Pracy Łódź – Wschód (druk nr 1, referuje Pani Monika Skrzypczyk – Dyrektor PUP Łódź-
Wschód). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na lata 2025 – 2028 (druk nr 2, referuje Pani Katarzyna Wojtaszek – Skarbnik 
Powiatu). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2025 rok 
(druk nr 3, referuje Pani Katarzyna Wojtaszek – Skarbnik Powiatu).    

10. Wnioski, oświadczenia Radnych i sprawy różne. 

11. Zamknięcie XV Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 
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Pkt 3. porządku obrad – Zgłoszenie uwag do protokołu z XIV Sesji Rady Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego. 

Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr XIV/2025 z XIV Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Pkt 4. porządku obrad – Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 

Radni otrzymali pisemną informację z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami (załącznik nr 3 
do protokołu).  
 
Pytań nie zgłoszono. 

Pkt 5. porządku obrad – Przedstawienie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 
Pożarnej powiatu łódzkiego wschodniego z siedzibą w Koluszkach o stanie bezpieczeństwa Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2024 rok. 

Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej powiatu łódzkiego wschodniego 
z siedzibą w Koluszkach o stanie bezpieczeństwa Powiatu Łódzkiego Wschodniego w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej za 2024 rok stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Pan Krzysztof Supera – Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej powiatu łódzkiego 
wschodniego z/s w Koluszkach poinformował o ilości poszczególnych zdarzeń na terenie powiatu 
łódzkiego wschodniego. Większość zdarzeń miała charakter mały i średni. Było tylko jedno zdarzenie 
o charakterze dużym i jedno charakterze bardzo dużym (pożar karczmy w Tuszynie i pożar masarni 
w Kotlinach). Pan Komendant podkreślił bardzo dobrą współpracę z samorządami i jednostkami OSP. 
Jednostki OSP są bardzo dobrze wyposażone, dobrze wyszkolone, mają zadbane remizy. Strażacy OSP 
cały czas się rozwijają. Młodzi adepci sztuki pożarniczej, dzieci i młodzież zapisują się do tych 
jednostek. Na dzień dzisiejszy mamy już ponad 40 Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych. To, że dzieci 
garną się do ochotniczych straży pożarnych, świadczy o tym, że możemy być spokojni o naszą 
przyszłość. Na początku dzieci będą brały udział w zawodach sportowo pożarniczych, w turniejach 
plastycznych, czy wiedzy pożarniczej. Później pewnie zapiszą się na kurs podstawowy ochotniczych 
straży pożarnych, a finalnie najwytrwalsi zostaną funkcjonariuszami Państwowej Straży Pożarnej. 
Po takiej ścieżce, czyli od dziecka, będzie pewność, że ten funkcjonariusz, strażak Państwowej Straży 
Pożarnej będzie wyszkolony i na właściwym poziomie.  
Problemem naszego powiatu jest to, że na 75000 mieszkańców mamy tylko 60 funkcjonariuszy 
Państwowej Straży Pożarnej. Współczynnik, jaki przyjęła Komenda Główna, to jest 1 funkcjonariusz 
na 1000 mieszkańców, więc funkcjonariuszy nam brakuje. Pan Komendant poinformował, 
że wspólnie z Panem Starostą prowadzi zaawansowane działania odnośnie budowy posterunku 
lub jednostki ratowniczo-gaśniczej w Tuszynie. Jeżeli udałoby się zbudować posterunek, czy 
jednostkę ratowniczo-gaśniczą w Tuszynie i pozyskać tam etaty, to osiągnięty zostałby ten 
współczynnik, a być może nawet mielibyśmy więcej strażaków zawodowych przypadających na 1000 
mieszkańców. W Powiecie Brzezińskim 1 strażak zawodowy przypada na niewiele więcej niż 500 
mieszkańców.  
Komenda kładzie duży nacisk na działanie edukacyjne i prewencyjne od najmłodszych lat, 
prowadzona jest sala edukacyjna dla dzieci. Komórka prewencyjna bardzo prężnie działa, jeździ 
do wszystkich ważnych obiektów na terenie naszego powiatu. Prowadzone są pogadanki na temat 
bezpieczeństwa, pokazy ratownicze, z zakresu kwalifikowanej pierwszej pomocy. Wszystkie te 
działania dają efekt tak, żeby w naszym powiecie po prostu było bezpieczniej.  

Nie zgłoszono pytań.  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała informację. 
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Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem informacji. Uprawnionych do głosowania było 
19 Radnych. Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. Rada Powiatu przyjęła 
informację jednogłośnie. Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Pan Krzysztof Supera – Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej powiatu łódzkiego 
wschodniego podziękował za przyjęcie sprawozdania. Pan Komendant zaprosił wszystkich 
na Powiatowe Obchody Dnia Strażaka w Modlicy. 

Pan Mateusz Karwowski – Starosta Łódzki Wschodni podziękował za całoroczną współpracę Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, gdyż prowadzonych jest wspólnie wiele działań, ćwiczeń, 
szkoleń.  

Pkt 6. porządku obrad – Przedstawienie informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii w Łodzi 
o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego za rok 2024. 

Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w Łodzi o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego za rok 2024 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Przewodniczący przypomniał, że informacja została omówiona na posiedzeniu Komisji przez Panią 
Alicję Gumińską – Powiatowego Lekarza Weterynarii w Łodzi. Zwrócił się do Radnych, czy są z ich 
strony zapytania. 

Nie zgłoszono pytań.  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała informację. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem informacji. Uprawnionych do głosowania było 
19 Radnych. Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. Rada Powiatu przyjęła 
informację jednogłośnie. Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Pan Mateusz Karwowski – Starosta Łódzki Wschodni podziękował Powiatowemu Lekarzowi 
Weterynarii za całoroczną wzorową współpracę. Na co dzień tego nie widać w działalności Powiatu, 
natomiast zagrożenia takie jak ASF, ptasia grypa, pryszczyca, to są choroby przed którymi inspekcja 
weterynaryjna nasz powiat chroni.  

Pkt 7. porządku obrad – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu 
Powiatowemu Urzędowi Pracy Łódź – Wschód.  

Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji i zwrócił 
się do Radnych, czy są z ich strony zapytania. 

Nie zgłoszono pytań.  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa, Komisja Polityki Społecznej oraz Komisja Statutowo – 
Regulaminowa pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
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Pkt 8. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2025 – 2028.   

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Wojtaszek – Skarbnik Powiatu.  

W Wieloletniej Prognozie Finansowej ujmuje się zmiany budżetu 2025 r. polegające na zwiększeniu 
planu dochodów jak i wydatków o kwotę 855.088,05 zł. Wprowadzone zmiany nie wpłynęły na wynik 
budżetu w 2025 roku. Pani Skarbnik omówiła najważniejsze zmiany. 
 
Nie zgłoszono pytań.  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Pkt 9. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na 2024 rok.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radych, czy są z ich strony zapytania do projektu uchwały. 

Nie było pytań ze strony Radnych. 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Pkt 10. porządku obrad – Wnioski, oświadczenia Radnych i sprawy różne.  

1) Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że do Rady Powiatu wpłynęły pisma: 

− pismo Związku Powiatów Województwa Łódzkiego w sprawie zmiany Statutu, która dotyczy 
przyjęcia powiatów sieradzkiego i wieluńskiego w poczet członków Związku Powiatów 
Województwa Łódzkiego (załącznik nr 14 do protokołu). Radni nie zgłosili uwag; 

− pismo Ministerstwa Przemysłu, jako podziękowanie za wsparcie dla inicjatywy budowy 
elektrowni jądrowej w okolicach Bełchatowa(załącznik nr 15 do protokołu); 

− odpowiedź Poczty Polskiej na pismo dotyczące funkcjonowania placówek pocztowych 
na terenie powiatu łódzkiego wschodniego (załącznik nr 16 do protokołu). 

2) Ustalono termin kolejnej sesji w dniu 18 czerwca 2025 r.  

3) Pan Starosta zaprosił na Powiatowe Obchody Dnia Strażaka w Modlicy w dniu 31.05.2025 r. 

4) Pan Starosta zachęcił do zakupu truskawek od rolników z terenu powiatu łódzkiego wschodniego, 
min. z Gałkówka Parceli i Kurowic. 
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5) Pan Radny Mirosław Sójka podziękował Komendantowi Powiatowemu PSP za działania 
prewencyjne Straży. Komenda jest zaangażowana w działanie DDP i MDP. Dzieci biorą udział 
w zawodach, a także organizowane są dla nich obozy.  

Pkt 11. porządku obrad – Zamknięcie XV Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Przewodniczący Rady Powiatu podziękował za uczestnictwo i zamknął obrady XV Sesji Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego. 

Przewodniczący Rady 

Sławomir Sokołowski 


